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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY 

Datum: 4. 4. 2023 

 

Školská rada se sešla v počtu 7 členů z 9. Zúčastnění potvrdili přítomnost podpisem 

prezenční listiny. Školská rada se sešla v nadpoloviční většině, která umožňuje hlasování a 

školská rada byla usnášeníschopná. Jako host byl pozván ředitel školy pan Mgr. Tomáš Musil. 

 

Program zasedání: 

 

1. Uvítání přítomných členů školské rady. 

 

2. Seznámení se se zprávou o hospodaření školy za rok 2022.  

 

3. Schvalování zprávy o hospodaření školy za rok 2022. 

 

4. Informace o aktuální situaci a plánech školy. 

 

5. Diskuse. 

 

6. Závěr. 

 

 

Host – pan ředitel školy: Mgr. Tomáš Musil 
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Ad 1) Uvítání přítomných členů školské rady. 

 

Členové školské rady se dostavili v počtu 7 členů a byli seznámeni s průběhem zasedání. 

Předseda školské rady členy seznámil s programem zasedání a informoval členy o důvodech 

zařazení jednotlivých bodů do programu zasedání.  

 

Ad 2) Seznámení se se zprávou o hospodaření školy za rok 2022.  

 

Všichni přítomní členové školské rady byli seznámeni se zprávou o hospodaření školy 

za rok 2022. Zpráva byla všem členům školské rady předložena v tištěné podobě v den 

zasedání. Nikdo z přítomných členů rady neměl připomínky ani otázky k obsahu dané zprávy 

o hospodaření. Podrobnější informace k této zprávě sdělil členům školské rady ředitel školy 

Mgr. Tomáš Musil. Seznámil školskou radu také s kladným hospodářským výsledkem, kterého 

bylo v roce 2022 dosaženo. 

 

Ad 3) Schvalování zprávy o hospodaření školy za rok 2022. 

 

 Proběhlo hlasování o schválení zprávy o hospodaření školy za rok 2022. Všichni 

přítomní členové (7 členů) schválili zprávu o hospodaření školy za rok 2022. Nikdo 

z přítomných nebyl proti ani se hlasování nezdržel.  

 

Ad 4) Informace o aktuální situaci a plánovaných akcích školy. 

 

Host pan Mgr. Tomáš Musil předal členům školské rady nové informace týkající se 

organizace školy včetně všech aktualit spojených s provozem a fungováním školy. Představil 

také plán školy na zvýšení počtu žáků na jednotlivých školních budovách pro následující školní 

rok (bude přijímáno celkově 12 žáků, kdy 6 bude navštěvovat pobočku na Štolcové a 6 na Marie 

Hübnerové). Pan ředitel také zmínil, že se škola nebude rozšiřovat o další třídy a jejich současný 

počet zůstane v následujícím školním roce stejný. Škola bude dále fungovat a naplňovat 

současnou koncepci vzdělávání žáků s poruchami autistického spektra. Ředitel školy také 

předložil školské radě „Zápis z hodnocení šestiletého období výkonu ředitele“ a sdělil školské 

radě termín konce svého funkčního období. Vzhledem ke skvělému hodnocení v předloženém 

dokumentu je předpoklad, že pan Mgr. Tomáš Musil bude ředitelem školy i v dalším funkčním 

období.  
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Ad 5) Diskuse. 

 

- Ředitel školy se zmínil o aktuálním problému ve velkém přetlaku žáků se speciálními 

vzdělávacími potřebami ve městě Brně a blízkém okolí. Problém vychází z nedostatku 

míst na školách zřízených dle §16 odst. 9. školského zákona.  

- Veronika Bartoková vznesla na ředitele školy dotaz, zda dojde k úbytku počtu asistentů 

pedagoga naší školy. Ředitel školy vysvětlil, že se změny v rámci počtu asistentů 

pedagoga naší školy netýkají.  

- Ředitel školy v diskusi také informoval školskou radu, že jsou stále v procesu jednání 

týkající se přijímacích kritérií na naši základní školu v následujících letech. Vyjma 

školního roku 2023/2024, kde jsou tato kritéria již daná.  

- Zástupci rodičů diskutovali s předsedou školské rady další možnosti vzdělávání svých 

dětí s PAS v rámci středoškolského a dalšího navazujícího vzdělávání.  

 

Ad 6) Závěr. 

 

- Po projednání všech bodů zasedání a zodpovězení všech otázek jednotlivých členů 

školské rady bylo zasedání zakončeno.   

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis provedl:  Mgr. Jiří Slavíček    

V Brně 4. 4. 2023 
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